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ROMÂNIA 
JUDEȚUL PRAHOVA  
CONSILIUL JUDEȚEAN 

 
PROCES – VERBAL 

al ședinței extraordinare a Consiliului județean Prahova 
din data de 07 august 2020, ora 12,00  

 

 La ședința Consiliului județean, convocată prin Dispoziția nr. 239 din 
03.08.2020, a președintelui Consiliului județean Prahova, au fost prezenți domnul 
Bogdan Andrei Toader, președintele Consiliului județean Prahova și următorii 32 
consilieri județeni: Sfîrloagă Ludmila, Pătrașcu Vasile, Ardeleanu Georgiana Anca, 
Ardeleanu Vasile, Bănică Alexandru, Bellu Claudiu Mihai, Chelan Gabriel Bogdan, 
Ciolac Dan, David Simona, Dumitru Mihaela Carmen, Enescu Rareș Dan, Gâlcă 
Adrian, Ilie Mihai Viorel, Ionică Adrian, Ionică Eugen, Lungu Adrian, Măruntu 
Nicolae, Meșca Darius Dumitru, Neaga Gheorghe, Necula Gheorghe, Nică Justinian 
Feodor, Nistor Marian Tudor, Papuc Rodica Mariana, Petcu Monica, Pîrvu Ionel, 
Popovici Elisabeta, Răducanu Nicușor, Sprîncenatu Nicoleta, Stoian Sorin George, 
Toma Horia Victor, Tudoran Lorin Gabriel și Viter David Andrei. 
 Au lipsit domnii consilieri județeni: Dumitru Cristian, Pințoiu Toma, Tomoșoiu 
Adrian și Tudora Dorin. 

La ședința Consiliului județean a participat, de drept, doamna Hermina Adi 
Bîgiu, secretar general al județului Prahova. 
 De asemenea, la ședința Consiliului județean, au participat următorii invitați: 
dna Fabioara Ionescu, administratorul public - Consiliul județean Prahova și dna 
Maria Dovîncă, directorul executiv al Direcției economice. 
 La ședința Consiliului județean au mai luat parte: dna Eliza Grecu, directorul 
executiv adjunct al Direcției economice; dl Florin Enache, șeful Serviciului juridic 
contencios din cadrul Direcției juridic contencios și administrație publică și dna 
Georgiana Bianca Radu, directorul Clubului Sportiv ,,Activ Prahova Ploiești”. 
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Buna ziua, stimați colegi! 
 Mulțumesc pentru participarea la această ședință online. 
 Cu permisiunea dumneavoastră, aș vrea să începem să facem prezența.  
 Vă mulțumesc! 

 Doamna Ardeleanu Georgiana?     
 

 Dna Georgiana Anca Ardeleanu  
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Ardeleanu Vasile? 
 
 Dl Vasile Ardeleanu 
 Prezent. 
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Alexandru Bănică? 
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 Dl Alexandru Bănică  
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Bellu Claudiu? 
 

 Dl Claudiu Mihai Bellu 
 Prezent. 

  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Chelan Gabriel? 

 
 Dl Gabriel Bogdan Chelan 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Ciolac Dan? 
 
 Dl Dan Ciolac 
 Prezent.  
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Doamna David Simona? 
 
 Dna Simona David 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Dumitru Cristian? 
 Nu este prezent. 
 Doamna Dumitru Mihaela Carmen? 
  
 Dna Mihaela Carmen Dumitru 
 Prezent.  
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Enescu Rareș? 
 
 Dl Rareș Dan Enescu 
 Prezent, domnule președinte! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
  Domnul Gâlcă Adrian? 
 
 Dl Adrian Gâlcă 
 Prezent. 
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 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Ilie Viorel? 

 
 Dl Mihai Viorel Ilie 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Ionică Adrian? 
 
 Dl Adrian Ionică 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Ionică Eugen? 
 
 Dl Eugen Ionică 
 Prezent. 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Lungu Adrian? 
 
 Dl Adrian Lungu 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Măruntu Nicolae? 
 
 Dl Nicolae Măruntu 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Meșca Darius? 
 
 Dl Darius Dumitru Meșca 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Neaga Gheorghe? 
 
 Dl Gheorghe Neaga 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Necula Gheorghe? 
 Nu este. 
 Domnul Nică Justinian Feodor? 
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 Dl Justinian Feodor Nică 
 Prezent. 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Nistor Marian? 
 
 Dl Marian Tudor Nistor 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Doamna Papuc Rodica? 
 

 Dna Rodica Mariana Papuc 
 Prezent. 

 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Doamna Petcu Monica? 

 
 Dna Monica Petcu 
 Prezent. 
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Pințoiu Toma? 
 Nu este prezent. 
 Domnul Pîrvu Ionel? 
 
 Dl Ionel Pîrvu 
 Prezent. 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Doamna Popovici Elisabeta? 
 
 Dna Elisabeta Popovici 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Răducanu Nicușor? 
 
 Dl Nicușor Răducanu  
 Prezent. 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnișoara Sprîncenatu Nicoleta? 
 
 Dna Nicoleta Sprîncenatu  
 Prezent. 
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 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Stoian Sorin George? 
 
 Dl Sorin George Stoian 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Toma Horia Victor? 
 
 Dl Horia Victor Toma 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Tomoșoiu Adrian? 
 Nu este prezent. 
 Domnul Tudora Dorin? 
 Nu este prezent. 
 Domnul Tudoran Lorin Gabriel? 
 
 Dl Lorin Gabriel Tudoran 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Viter David Andrei? 
 
 Dl David Andrei Viter 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Doamna vicepreședinte, Ludmila Sfîrloagă? 
 

 Dna Ludmila Sfîrloagă 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul vicepreședinte, Pătrașcu Vasile?  
 
 Dl Vasile Pătrașcu 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Și subsemnatul. 
 

 Domnul consilier județean Necula Gheorghe participă la lucrările ședinței. 
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Sunt absenți: Dumitru Cristian, Pințoiu Toma, Tomoșoiu Adrian și Tudora 
Dorin. 
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 Vă mulțumesc foarte mult! 
Și acum supun la vot proiectul ordinii de zi.  
Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru? Unanimitate. 

 
 Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 33 voturi „pentru”, cu 
următoarea ordine de zi:  

  
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al județului și a 

bugetelor unor instituții de sub autoritatea Consiliului Județean Prahova pe anul 2020 
- inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, președintele Consiliului Județean 
Prahova. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Mulțumesc foarte mult! 
 Saptămâna viitoare aș dori să ne întâlnim într-o ședință extraordinară, pentru a 
discuta rectificarea de buget și parteneriatele cu localități din județ. 

Proiectul nr. 1 pe ordinea de zi - ,,Proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului propriu al județului și a bugetelor unor instituții de sub autoritatea 
Consiliului Județean Prahova pe anul 2020”.  
 Vă rog, doamna Dovîncă! 
 
 Dna Maria Dovîncă  
 Prin Legea nr. 115/2020, rectificată, s-a alocat județului Prahova suma de 
33.647,00 mii lei, din sume din TVA, care a fost repartizată astfel: 15.105,00 mii lei, 
pentru cheltuieli descentralizate, sumă care a fost repartizată Direcției de Asistență 
Socială, pentru cheltuieli de salarii și bunuri. 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
 Opriți-vă un pic! 
 Din suma aceasta de 33, 15 au venit cu destinație DGASPC. Doar acolo pot fi 
duși banii.  
 Bun. Continuați! 
 
 Dna Maria Dovîncă 
 Iar diferența, de 18.542,00 mii lei, a fost alocată pentru echilibrare, din surse de 
TVA, pentru echilibrare, sumă care a fost repartizată pentru Consiliul județean și 
unitățile subordonate, astfel: pentru Spitalul Județean... 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
 Opriți-vă un pic! 
 Noi, în momentul când am gândit cifrele, speram să fie mai mare rectificarea. 
Din păcate aceasta este suma care a venit: 33. Noi speram... 
 
 Dna Maria Dovîncă 
 În Legea nr. 115, suma pentru echilibrare era de 28 mii, însă în Legea 115, 
rectificată, suma a fost diminuată la 18.542,00 mii lei. Din această sumă, s-au alocat 
pentru spitale, respectiv Spitalul Județean suma de ... 
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Dl Bogdan Andrei Toader 
 Nu, cel mai simplu este să explicăm că din 18 mii, 15 i-am rezervat pentru 
parteneriate... 
 
 Dna Maria Dovîncă 
 Respectiv 14.800, pentru că diferența era deja în buget, iar din restul pentru: 
spitale - Spitalul Județean... 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
 Din 3 mii, cât au rămas, 2 mii se duc la Spitalul județean... 
 
 Dna Maria Dovîncă 
 250 mii la ,,Maternitate”. La Muzee avem: 100 mii la Științele Naturii, 150 mii 
la ,,Istorie”; 80 mii la ,,Artă”. Și la aparatul propriu vreo 600 mii, pentru acoperirea 
necesarului de cheltuieli pentru ,,bunuri și servicii”. Și la celelalte sunt sume destul 
de mici. 
 La ,,Evidență”, 60 mii…  
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
 Am rugat-o pe doamna să explice, pentru că noi, din cei 18 mii primiți, 15 îi 
ducem la parteneriate, iar 3 mii aceia, avem nevoie la Spitalul Județean de 2 mii, 
pentru că au cheltuieli foarte mari cu COVID-ul, cu chiturile de testare, cu ceea ce 
înseamnă materialele sanitare... 
 
 Dna Maria Dovîncă 
 Dezinfectanți… 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
 ...Și deși am primit bani de la Guvern, pentru aparatură, pentru dotări, ei au 
nevoie de sume importante pentru funcționare. Acolo, problema în acest moment, ca 
să facem față numărului de cazuri care vin constant, trebuie să le asigurăm materialele 
sanitare, este foarte important. Deci, trebuie să le dăm bani pentru funcționare, în 
acest moment, ca să nu existe sincope.  
 Am avut o zi fără teste. Nu au fost livrate chiturile de teste. Se întâmplă, dar este 
o nenorocire, pentru că am rămas singurul aparat din tot județul. DSP nu mai are 
chituri, de alaltăieri. ,,Pediatria” a oprit testarea pentru că personalul s-a dus în 
concediu, nu înțeleg, și am rămas doar noi, cu aparatul de la ,,Județean”. Este dificil, 
vă dați seama, dacă nu asigurăm funcționarea...  
 
 Dna Maria Dovîncă 
 Cam atât… 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
 Mulțumesc. 
 Vă rog, comentarii asupra proiectului! 
 
 Dl Dan Ciolac 
 Domnule președinte, la Secțiunea de dezvoltare trebuie facut ceva… 
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Dl Bogdan Andrei Toader 
 ...Ei intră ca sursă. Noi nu-i avem fizic să ne putem folosi în altă parte. Deci, 
trebuie doar pe proiectele acelea ori din fonduri guvernamentale, alocările care sunt 
făcute pentru calamități… Iarăși bani care sunt strict cu destinație... 
 Din acest motiv, avem și un grad de... Sursele noastre proprii, pentru ceea ce a 
însemnat dezvoltare, sunt la aceste proiecte: ori cofinanțări, ori asigurări de sume 
pentru aceste lucrări. Nu avem cum să le cheltuim. Vă dau cel mai simplu exemplu: 
avem licitația la 102K...  
 …2% din 42 milioane, dar trebuie să-i avem acolo blocați, pentru că a însemnat 
că asigurăm cofinanțarea. Sunt sume de care nu ne putem atinge și nu putem să le 
cheltuim până nu se demarează proiectul. N-avem foarte multe surse la dezvoltare 
necheltuite, surse proprii. Sunt doar bani blocați. Dar înțeleg ce spuneți - să nu 
rămânem cu banii... 
 Bun.Vă supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru? Unanimitate. 
 

Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 32 voturi „pentru”. 
 (Doamna consilier județean Ardeleanu Georgiana Anca nu a participat la 
vot). 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc! 
 

 
 Ședința s-a încheiat la ora 12,20. 

 
 
 
  Președinte,             Secretar general, 

Bogdan Andrei Toader                                            Hermina Adi Bîgiu  


